
Протокол №6 

засідання Громадської ради  

при Харківській районній державній адміністрації 

 

Місце проведення засідання: приміщення Харківської районної державної 

адміністрації: м. Харків, Григорівське шосе, 52, 3-й поверх, мала-зала. 

Дата та час засідання: 21 грудня 2017 року, з 14.00 до 16.00 

 

ПРИСУТНІ: члени Громадської ради при райдержадміністрації - 13 осіб 

(відомості реєстрації додаються, заступник голови ХРДА Малишева О.В. 

  

СЛУХАЛИ: Сіроткіна А.С., голову Громадської ради при 

райдержадміністрації, який запропонував розпочати роботу та затвердити 

порядок денний: 

 

1. Звіт роботи голови Громадської ради при Харківській районній державній 

адміністрації Сіроткіна А.С. за підсумками 2017 року.  

 

2. План роботи Громадської ради при Харківській районній державній 

адміністрації на 2018 рік. 

 

3. Медична реформа. 

 

4. Питання якості надання  послуг  з  перевезення  пасажирів  на  

автобусному маршруті загального користування № 1592 "АС "Холодна гора" 

- Пісочин". 
 

Інших пропозицій не надходило. 

ГОЛОСУВАЛИ: Проголосували "За" одноголосно. 

 

УХВАЛИЛИ: затвердити порядок денний засідання Громадської ради при 

райдержадміністрації, а саме: 

 

1. Звіт роботи голови Громадської ради при Харківській районній державній 

адміністрації Сіроткіна А.С. за підсумками 2017 року.  

 

2. План роботи Громадської ради при Харківській районній державній 

адміністрації на 2018 рік. 

 

3. Медична реформа. 

 

4. Питання  якості надання  послуг  з  перевезення  пасажирів  на  

автобусному маршруті загального користування № 1592 "АС "Холодна гора" 

- Пісочин". 
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1. СЛУХАЛИ: Сіроткін А.С. Звіт роботи голови Громадської ради при 

Харківській районній державній адміністрації Сіроткіна А.С. за підсумками 

2017 року. 

На установчих зборах до складу Громадської ради ввійшло 26 

представників громадських організацій, станом на 21 грудня 2017 року у 

складі ради – 25  членів. Проведено 6 загальних зборів. Правлінням для 

виконання основних напрямків роботи Громадської ради робилися письмові 

та усні звернення, проводилися зустрічі з головою Харківської районної 

державної адміністрації, його заступниками, начальниками управлінь, 

депутатами районної ради, жителями Харківського району. Варто 

наголосити, що наша Громадська рада не має директивних повноважень та не 

є за своєю природою представницьким органом влади чи іншою структурою 

з владними повноваженнями. Вона є консультативно-дорадчим органом, 

покликаним виконувати низку важливих завдань для забезпечення належного 

зв’язку громадян, організованих в інститути громадянського суспільства з 

органом виконавчої влади в нашому районі – Харківською районною 

державною адміністрацією, з одного боку, а з іншого - сприяти прозорості та 

публічності діяльності влади перед громадянами, їх своєчасного 

інформування про свої дії та наміри. Можливо, з неоднаковою ступеню 

самовіддачі, члени ради намагались виконувати делеговані громадськими 

організаціями повноваження, реагувати на запити жителів району, доносити 

їх потреби та вимоги до влади, причому, в окремих випадках не лише 

регіональної, але й центральної також.  

Також у звітному періоді члени Громадської ради брали участь у суспільно-

значимих заходах, метою яких було сприяти формуванню позитивної 

громадської думки та формуванню управлінських рішень, щодо вирішення 

соціальних, культурних питань, які турбують громадськість району, 

покращення життєвого рівня окремих категорій населення (ветеранів, сімей з 

дітьми, молоді, учасників АТО). 

Хочу побажати Громадській раді бути більш дієвою, постійно здійснювати 

контроль за діяльністю районної державної адміністрації та її підрозділів, 

реально впливати на формування та реалізацію державної політики в районі. 

Щоб і в подальшому при проведеннях громадських слухань чи консультацій 

з громадськістю завжди враховувались пропозиції Громадської ради. 

 

Сіроткін А.С. поставив на голосування про прийняти до відома звіт роботи 

голови громадської ради при Харківській районній державній адміністрації 

за підсумками 2017 року. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: Проголосували "За" одноголосно. 

 

УХВАЛИЛИ: Звіт роботи голови Громадської ради при Харківській 

районній державній адміністрації Сіроткіна А.С.  за підсумками 2017 року 

прийняти до відома. 
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2.СЛУХАЛИ: Фесенко Н.О., секретаря Громадської ради. План роботи 

Громадської ради при Харківській районній державній адміністрації на 2018 

рік. 

План роботи Громадської ради при ХРДА на 2018 рік складався відповідно 

до пропозицій, що вносились членами Громадської ради. План був надан для 

ознайомлення всім членам Громадської ради в електронному виді.   

 

Сіроткін А.С. поставив на голосування про затвердити план роботи 

Громадської ради при Харківській районній державній адміністрації на 2018 

рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: Проголосували "За" одноголосно. 

 

УХВАЛИЛИ: Затвердити план роботи Громадської ради при Харківській 

районній державній адміністрації на 2018 рік. 
 

3. СЛУХАЛИ: Малишева О.В., заступник голови Харківської районної 

державної адміністрації.  Медична реформа.  

Триває реалізація концепції реформування системи первинної медичної 

допомоги. Проведено реорганізацію Центрів первинної медико-санітарної 

допомоги: на їх базі утворені некомерційні комунальні підприємства – 5 

центрів первинної медичної допомоги Харківського району. 

Вже з наступного року пацієнти та лікарі матимуть зовсім нові стосунки з 

системою охорони здоров'я. З наступного року нам потрібно буде обрати 

сімейного лікаря і підписати з ним декларацію  на медичне обслуговування. 

Лікування у сімейного лікаря, а також базові аналізи будуть безкоштовними. 

У МОЗ запевняють, що безкоштовними будуть первинна, екстрена та 

паліативна допомога, а також ведення вагітності і пологи. 

У 2018 році на одного пацієнта молодого та середнього віку для первинної 

допомоги держава виділятиме 370 грн. на рік, а для немовлят та осіб літнього 

віку - 740 грн. на рік. Гроші йтимуть напряму на рахунок лікарю, якщо він 

оформить ФОП, або лікарні, в якій працює. Що бiльше пацiєнтiв медзаклад 

обслуговуватиме, то бiльше грошей отримуватиме. Один лiкар може мати до 

2 тисяч пацiєнтiв, тобто заробляти для свого медзакладу до 61,7 тисячi 

гривень на мiсяць. А полiклiнiка укладає з лiкарями угоду про те, що за 

обслуговування такої-то кiлькостi пацiєнтiв вони будуть премiйованi на таку-

то суму - це i буде їм зарплата. Чим більше пацієнтів буде у лікарів медичних 

закладів Харківського району, тим більше коштів піде на розвиток медицини 

в районі. А вищий рiвень фiнансування, властиво, дасть змогу полiпшити 

якiсть лiкування. 

Ще одна, найважливіша, умова для успіху реформи галузі охорони здоров’я - 

створення єдиної електронної системи охорони здоров’я, яка міститиме 

реєстри пацієнтів та інші бази даних. 
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ВИСТУПИЛИ:  Александрова Ж.В. Пропоную для підвищення рівня 

інформованості громадськості, врахування громадської думки провести 

засідання "круглого столу" на тему: "Впровадження ініційованої 

Президентом України реформи сільської медицини". 

 

Сіроткін А.С. поставив на голосування про прийняти до відома інформацію 

заступника  голови  Харківської  районної державної адміністрації 

Малишевої О.В., про  реалізація концепції реформування системи первинної 

медичної допомоги в Харківському районі.  

Для підвищення рівня інформованості громадськості, врахування 

громадської думки провести засідання "круглого столу" на тему: 

"Впровадження ініційованої Президентом України реформи сільської 

медицини". Призначити відповідальніих: Горбаньова Т.Г., Александрова 

Ж.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: Проголосували "За" одноголосно. 

 

УХВАЛИЛИ: Прийняти до відома інформацію заступника голови 

Харківської районної державної адміністрації Малишевої О.В., про  

реалізація концепції реформування системи первинної медичної допомоги в 

Харківському районі. Для підвищення рівня інформованості громадськості, 

врахування громадської думки провести засідання "круглого столу" на тему: 

"Впровадження ініційованої Президентом України реформи сільської 

медицини". Відповідальні: Горбаньова Т.Г., Александрова Ж.В. 

 

4. СЛУХАЛИ: Яцушкевич І.П. Питання  надання  послуг  з  перевезення  

пасажирів  на  автобусному маршруті загального користування № 1592 "АС 

"Холодна гора" - Пісочин". 

На рівні Пісочинської селищної ради було організовано кілька зустрічей 

спільно з перевізником маршруту загального користування № 1592 "АС 

"Холодна гора" - Пісочин". Як нам стало відомо, у 31 липня 2014 року 

відповідальним підрозділом Харківської обласної державної адміністрації 

було проведено конкурс з перевезення пасажирів на автобусному маршруті 

№1592, переможцем якого стало Дочірнє підприємство «Автосервіс» 

Приватного акціонерного товариства «Куряжський домобудівний комплекс». 

По результатам проведеного конкурсу з переможцем було підписано договір 

від 08 вересня 2014 року, істотними умовами якого стали: 9 автобусів від 72 

посадочних місць на 266 рейсів; строк укладання - на 5 років, тобто до 2019 

року. 

Протягом останніх двох років ДП «Автосервіс» постійно порушує істотні 

умови укладеного договору, чим наражає на небезпеку пасажирів, які 

вимушені щоденно користуватися автобусним маршрутом №1592,  у зв’язку 

з відсутністю альтернативного маршруту та у зв’язку з монополізацією 

пасажирських перевезень ДП «Автосервіс» в селищі Пісочин. 
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Активісти та представники Громадської ради неоднократно зверталися з 

усними запитами до водіїв та кондукторів автобусів, розмовляли з 

диспетчерами, та, навіть, з директором ДП «Автосервіс» щодо наступних 

проблем: 

1. Некоректна та груба поведінка водіїв та кондукторів у салонах автобусів 

по відношенню до пасажирів, особливо – пільгового контингенту та 

школярів; 

2. Відсутність інформації щодо графіку руху автобусів, який постійно 

змінюється; 

3. Відсутність проїзних квитків; 

4. Незадовільний технічний та санітарний стан автобусів, що в першу чергу 

може призвести до аварійних ситуацій; 

5. Відсутність на маршруті належної кількості великовмістних автобусів (72 

місця) та навпаки – поява на маршруті великої кількості маленьких автобусів, 

типу «Еталон», «Богдан», що порушує істотні умови договору, а також 

створює величезні черги, і, як наслідок, маємо перегруженість автобусів та 

збільшення ризику аварійних ситуацій; 

6. Незаконне використання ДП «Автосервіс» на автобусному маршруті 

№1592 (орієнтовно – з весни 2017 року) маршруток, типу «Мерседес», для 

експрес-перевезень пасажирів, вартість проїзду в якому перевищує реальну 

ринкову вартість та є необґрунтованою. 

7. Штучне створення черг (використання маловмісних автобусів, типу 

«Еталон», «Богдан»), збільшення інтервалу їх руху, навіть у час-пік. 

8. Обґрунтування вартості проїзду (7,00 грн.) на автобусному маршруті 

№1592, яке було надане директором ДП «Автосервіс» на черговому засіданні 

представників Пісочинської селищної ради з представниками Громадської 

ради Харківського району, територіальної громади Пісочинської селищної 

ради та директором ДП «Автосервіс», складене для великовмісних автобусів, 

типу «МАН», із розрахунку дев’яти таких автобусів на маршруті, які реально 

не використовуються на вказаному вище маршруті. 

Але, як Ви розумієте, всі звернення ніякого результату не приносять. Якість 

надання послуг з кожним днем знижується, точно так, як і безпека при 

наданні послуг з перевезення пасажирів на автобусному маршруті №1592. 

На сесії Пісочинської селищної ради було створено тимчасову комісію з 

представників Пісочинської селищної ради, представників Громадської ради 

Харківського району, територіальної громади Пісочинської селищної ради та 

директора ДП «Автосервіс» . 

Відбулося вже два засідання тимчасової комісії. Директору ДП «Автосервіс» 

було дано протокольне доручення щодо надання всієї необхідної для 

вивчення та усунення проблемної ситуації документації. 

Частково деякі документи було надано на розгляд комісії, але реальна 

картина з перевезеннями на автобусному маршруті №1592 взагалі не 

змінилася. 
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ВИСТУПИЛИ:   

- Тімонов Ю.Ю. Це питання є дуже гострим для мешканців селища Пісочин, 

оскільки завдає великих повсякденних незручностей та, більш того, щоденно 

наражає нас, пасажирів, на небезпеку. 

Пропоную Громадській раді підтримати звернення жителів селища Пісочин 

до голови Управління Укртрансбезпеки у Харківській області Шатохіна Є.А. 

Прийняти участь в зустрічі мешканців селища Пісочин, голови Пісочинської 

селищної ради, керівника ДП "Автосервіс".  

 

- Фесенко Н.О. В автобусах на маршруті № 1158 "АС "Холодна гора" - 

Коротич" дах протікає. Пасажири їздять з парасольками. На звернення людей 

перевізник не реагує.   

 

- Сіроткін А.С. Проблема якості надання  послуг  з  перевезення  пасажирів  

на  автобусних маршрутах загального користування - це проблема не тільки 

селища Пісочин. Це проблема всього Харківського району.  

 

Сіроткін А.С. поставив на голосування про підтримку Громадської ради 

звернення жителів селища Пісочин до голови Управління Укртрансбезпеки у 

Харківській області Шатохіна Є.А. Прийняти участь в зустрічі мешканців 

селища Пісочин, голови Пісочинської селищної ради, керівника ДП 

"Автосервіс". Призначити відповідальніих: Тімонов Ю.Ю., Яцушквич І.П., 

Фесенко Н.О. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: Проголосували "За" одноголосно. 

 

УХВАЛИЛИ: Підтримати звернення жителів селища Пісочин до голови 

Управління Укртрансбезпеки у Харківській області Шатохіна Є.А. Прийняти 

участь в зустрічі мешканців слища Пісочин, голови Пісочинської селищної 

ради, керівника ДП "Автосервіс". Відповідальні: Тімонов Ю.Ю., Яцушквич 

І.П., Фесенко Н.О. 

 

 

 

 

Голова громадської ради                       Сіроткін А.С. 

 

 

Секретар громадської ради             Фесенко Н.О.  

 

 

 

 


